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MATYHO KRESBY OSLNILY
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Co dokáže jeden žák šesté třídy
ČTĚTE NA STRANĚ 3

VINNETOU
Komiks o přátelství mezi indiánským
náčelníkem a jeho bílým bratrem
ČTĚTE NA STRANĚ 4

Pod lavicí

foto: Pod lavicí

Milí čtenáři,
 
vítám Vás u nového čísla našeho
školního časopisu. S radostí
Vám oznamuji, že náš časopis
konečně dostal jméno. Návrhů
se sešlo hned několik. Po delší
úvaze byl vybrán název POD
LAVICÍ. Možná si ještě někteří
z Vás vzpomenou, že už tady
jednou školní časopis fungoval a
nesl stejné jméno. My bychom
chtěli na tuto tradici navazovat a
doufáme, že náš časopis se bude
těšit stejné oblibě čtenářů i
redaktorů.
 
Naše redaktorské řady posílilo
několik nových přispěvatelů z
řad žáků pátých a šestých tříd.
Přečtěte si jejich zprávy ze školy
i okolí, ale také příběh na
pokračování nebo komiksové
zpracování známé historie o
Vinnetouovi a Old
Shatterhandovi.
Naši staří známí redaktoři si pro
Vás připravili výsledky jedné
ankety, ale také jejich oblíbené
vtipy.
 
Poslední, co našemu časopisu
ještě chybí je logo. Obracím se
tedy na všechny, kdo jsou
výtvarně zdatní a rádi by viděli
svou práci na stránkách časopisu
Pod lavicí, aby své návrhy
zasílali elektronicky na adresu
mslesingerova@zscernos.cz
nebo přinesli osobně do
sborovny.
 
Příjemné počtení!

autor článku:
MÍŠA ŠLESINGEROVÁ

Anketa spokojenosti s novou 
školní jídelnou

foto: graf spokojenosti

V minulých týdnech jste nás
mohli potkat ve školní jídelně,
kde jsme zjišťovali, jak jste vy,
žáci i učitelé, spokojení s novým
vzhledem jídelny i s chutí jídel.
 
V anketě jste měli hodnotit, jak
vám v nové jídelně chutná. A to
na stupnici od jedné do pěti
(jako ve škole). Z odpovědí
vyplynulo, že většina žáků i
učitelů je celkem spokojena (dali

známku 2) a někteří se naší
ankety nechtěli zúčastnit. Všem
se ale vzhled nové jídelny líbí.
Doufejme, že to tak bude i
nadále pokračovat!
 
Dobrou chuť!

autor článku:
ADAM KUBEŠ

třída 8.B
autor článku:

MATĚJ KRAUS
třída 9.A

autor článku:
DAVID KUBEŠ

třída 9.A

Anthropoid

foto: takto vypadá uvodní fotka k filmu

film ANTHROPOID byl velmi
dobrý, líbil se mi ve všech
ohledech až na jednu scénu,

která byla jak poučná, tak i
velmi nechutná, teda
alespoˇpodle mě, ale bez ní by to
nebylo ono. Jinak každá scéna
měla svoje.Tak to byla moje
recenze, uvidíme, jak se film
bude líbit vám.
S vámi tu byl Matyáš Kuba a já
se loučím, na viděnou příště.
 
 
 
Film se mi velmí líbil. A to ze
stránky milovníka historie i
obyčejného diváka. Film byl
velmi zajímavý a dobře akční,
jenom tam byly přehnané
přestřelky (věřím, že to většině z
vás nevadilo). Film byl 12+, ale
já bych ho dal 15+, protože tam

byla jedna brutální scéna, ale
bez ní by to nebyli nacisté. Film
bych doporučil všem, kteří mají
rádi historii a akci.

autor článku:
JAN HOLÁSEK

třída 6.A

autor článku:
MATYÁŠ KUBA
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Sametová revoluce
Sametová revoluce proběhla
mezi 17. listopadem a 29.
prosincem roku 1989.
Zahrnovala události, které
vedly k pádu komunistického
režimu a přeměně politického
zřízení na demokracii. Vyjma
událostí ze 17. listopadu, kdy
byli demonstranti napadeni
policisty, revoluce nebyla až
tak provázená násilím a
během státního převratu nikdo
neumřel. Říká se, že prý jeden
člověk ano, ale pravda není
potvrzená a nejspíš se jedná o
lež.Pro svoje nenásilné jméno
se tato revoluce označuje jako
„sametová revoluce“. Ačkoliv

nebylo pro převzetí moci
použito násilí, výsledkem byla
hluboká, revoluční,
celospolečenská změna.
Nakonec na křeslo prezidenta
usedá dramatik, esejista,
spisovatel a kritik
komunistického režimu Václav
Havel (5.10.1936 - 18.12.2011,
zemřel ve věku 75 let na
rakovinu).Byl devátým a
posledním prezidentem
Československa (1989–1992) a
prvním prezidentem České
republiky (1993–2003).

foto: Lidé na ulicích měli klíče
se,kterými chrastili a vlajkami vláli

foto: Václav Havel

autor článku:
JOSEF FRANTIŠEK

VÁVRA
třída 8.A

Deník Andrey
Milý deníčku,
dnes je Štědrý den. Rodiče jsou
už druhé Vánoce v Hollywoodu,
je mi velice smutno. I když je mi
dvanáct, můj nejlepší přítel je
můj pes Kevin, který je vždy se
mnou. Mám ho moc ráda a on
mne taky. Už jsem s ním rok. Je
jediný z mé rodiny, kdo se o
mne zajímá a také mi moc
pomáhá.
 
Je víkend ráno. Zase budu celý
den sama doma. Kevin mi právě
olízl tvář, cítím se o něco lépe.
Jak jsem říkala, mám ho moc,

ale moc, ráda. Jo, zapomněla
jsem napsat, že Kevin je voříšek
a je vysoký asi tak čtyřicet
centimetrů. K Vánocům bych si
přála, aby se moji rodiče
konečně vrátili zpět domů a
abychom žili zase jako rodina.
Ještě bych si přála nový
dotykový mobil. Jsem jediná
holka ze třídy, která ho nemá.
 
Pokračování příště…
 
Dominika Vaňková, Karolína
Voženílková a Hana Janeková

Třikrát smůla 
u koní

si Míša chtěla oloupat
mandarinku, ale ta jí vypadla z
ruky. Snažili jsme se jí znovu
chytit, ale nepodařilo se, takže
už jsme jen viděli, jak naší
mandarinku přejel náklaďák a
ona se rozprskla na silnici.
Pak už jsme jeli do stáje a
vyčistili koně. Cestou domů nám
rodiče ani nechtěli věřit, že se
nám tohle všechno stalo. Ale
opravdu se to stalo...
 
Lucka, Míša a Verča z 5.B

 

 

 
Odpoledne jsme jely s holkami
vlakem na koně, tam jsme měly
jet povozem na vyjížďku, takže
jsme šly do ohrady pro dva
koně. V ohradě bylo hříbě, které
nám kousalo bundu a chodilo za
námi.
Když jsem koně nachystali a
zapojili do vozu, vyrazili jsme
na projížďku. Jeli jsme přes
mokrou louku, náš trenér Tomáš
si z nás udělal srandu a zajel
povozem do louže, která nás
všechny postříkala.
Když jsme dojeli na silnici, tak

Čudlitýda (mobilová)

foto: Čudlitýdou dnes trpí mnoho lidí

léčbu. Abyste dotyčného
vyléčili, musíte mu k obědu
dávat každý den následující
lektvar:
 
 
 
Přísady:
nastrouhaná půlka cibule
3 stroužky česneku
2 lžičky chia semínek
5 čtverečků čokolády
2 špetky pepře
1 lžíce octa
sušené listy echinacey
4 dcl mléka
 
Vše nasypte do mísy, pečlivě
rozmixujte, 5 minut vařte,
zchlaďte a podávejte. Dotyčný
je uzdraven ve chvíli, kdy si na
lektvar zvykne a přestane po
něm zvracet. V průběhu celé
léčby musí být odpojen od
internetu!

foto: Léčivý lektvar

autor článku:
VOJTA SLAVICKÝ

Čudlitýda mobilová (Ezrenta
publica) je velice častým
oněmocněním lidí od osmi let
(u myší nebo opic zatím
zaznamenána nebyla).
Postižení jedinci ustavičně
zírají do jakési obdélníkové
placky, po které pořád
přejíždějí prstem. Když se jich
na něco ptáte, odpovídají

(pokud vůbec odpovídají)
velice stručně. Od II. stadia
výše mluví prudce vulgárně, s
člověkem V. stadia radši ani
nemluvte. Pokud zrovna
nedrží tu směšnou placku v
ruce a něco říkají, tak se
přihlouple usmívají a doplňují
to přivíráním očí. Tato nemoc
vyžaduje dlouhou a složitou
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Matyho 
kresby 
oslnily 
Mercedes
Maty je dvanáctiletý chlapec,
který miluje dopravu a nejraději
má metro. Bydlí v Černošicích,
je velmi šikovný a chytrý kluk.
Chodí do šesté třídy ZŠ
Černošice a je to můj spolužák.
 
Maty, jak už víte, miluje
dopravu a každý den maluje
plánky hromadné dopravy. Byl
na přehlídce Autista pro autistu.
Hlavní pořadatelka přehlídky se
jmenuje Kateřina Geislerová.
Paní Geislerovou nadchly foto: Matyho metro

Matyho kresby a moc stála o to,
se s ním potkat. Jeho kresby
hromadné dopravy byly použity
módním návrhářem ve speciální
kolekci. Hlavním sponzorem byl
Mercedes-Benz Prague, od
kterého Maty dostal finanční
částku.
 
Závěrem bych chtěl říct, že si
Matyho celá třída 6.D moc
vážíme a i s panem třídním
učitelem Svobodou mu přejeme
hodně dalších úspěchů.

autor článku:
MAXMILIAN DAEMS

třída 6.D

Elektrobus v 
Radotíně

foto: Praha 16

nejenom ekologické, ale také by
tolik nezatěžovalo životní
prostředí, jako jiné pohonné
hmoty (např. benzín). Dojezd je
150km na jedno nabití baterie.
Baterie se skládá ze 180 článků
a má napětí 600V.

autor článku:
VOJTĚCH WOLF

třída 8.A

foto: Cegelec - baterie

Ve dnech 8. - 9. října byl
prezentován v městské část
Praha 16, Radotíně autobus na
baterie - elektrobus. Výrobcem
tohoto elektrobusu je firma SOR
a Cegelec. Elektrobus by měl
být součástí integrované dopravy
v této části Prahy. Využití tohoto
způsobu dopravy by bylo

Turistický 
kroužek 
Šlápota

foto: Jan Bečvář

Tak pokud chceš chodit na
Šlápotu, zavolej na telefoní číslo
603 717 536.

autor článku:
JAN BEČVÁŘ

třída 6.D

Šlápota je turistický kroužek,
který je moc zábavný. Šlápotu
vede pan učitel Brynych. Co
vlastně děláme na Šlápotě? Na
Šlápotě jezdíme na různé
exkurze, např. muzea, divadla,
zříceniny, hrady. Na Šlápotu
chodím, protože je to tam moc
zábavné - s panem učitelem a s
kamarády. Ale Šlápota není jako
jiné turistické kroužky, Šlápota
je prostě super, Ve Šlápotě
máme větší volnost co se týče
exkurzí. Šlápota se schází
jednou týdně v úterý a jednou za
měsíc v sobotu.

Smát se chce 
každý

foto: :)

autor článku:
MATĚJ KRAUS

třída 9.A

Proč jsou Skoti tak
zženštilí? Protože nosí
sukně!

Byl jsem na dovolené v
Itálii, bylo tam otřesně!

Jsem už dvaatřicet let
ženatý, ale za všecka ta
léta jsme byli s mou
ženou pouze jednou
stejného názoru. A kdy
to bylo? Když hořel náš
dům a každý z nás se
chtěl dostat ven první.

 

Zasmějme se...

foto: :)

 
 
 
 

autor článku:
ADAM KUBEŠ

třída 8.B

 
Přijde Pepíček za maminkou,
že ho bolí hlava. "Maminko,
mě bolí hlava." Maminka mu
odpoví: "Víš, Pepíčku, musíš
hodně pít." Pepíček: "Dobře,
takže kde je kořalka?"
 
Potkají se 3 žraloci a sdělují si
své zážitky. První povídá:
"Nedávno jsem sežral jednoho
Američana a ten byl tak
nacpanej hamburgrama, že mi
bylo tejden na blití." Druhý na
to: "To já nedávno sežral
jednoho Rusáka, ten byl tak
napitej, že jsem nedokázal
plavat rovně."A třetí povídá:
"To nic neni, to já nedávno
sežral českého poslance a ten
byl tak dutej, že jsem se
nemoh tejden potopit!"
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Vinnetou

foto: Vinnetou


